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Hydrodynamic models of electrons, muons, and tau particles

Benjamin B. Dayton a)

209 S. Hillandale Dr., East Flat Rock, North Carolina 28726-2609, USA

In previous articles in this journal, hydrodynamic models of the electron, the positron, the neutral pion, the muons, the kaons, and the strong force were presented. In this article, the hydrodynamic model for the electron is extended by a calculation of the anomalous magnetic moment, and a suggested structure for the tau particle is presented together with equations for the magnetic moment and mass of the tau lepton, which give calculated values close to the experimental values.

Dans de précédents articles dans cette revue des modèles hydrodynamiques de l'électron, le positron, le pion neutre, les muons, les kaons, et la force forte ont été présentés. Le modèle hydrodynamique de l'électron est développé davantage dans le présent article par l'entremise d'un calcul du moment magnétique anomale. De plus, une structure suggérée pour la particule tau est présentée ainsi que des équations relatives au moment magnétique et à la masse du tau lepton qui ont permis d'obtenir des valeurs calculées s'apparentant aux valeurs expérimentales.
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